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Před začátkem soutěží by náš oddíl velmi rád informoval své fanoušky o tom, jak jsou jednotlivé
týmy připraveny na začínající soutěžní rok 2018 - 2019. Trenérům či kapitánům jsme položili
pár otázek týkajících se jejich týmů. V článku naleznete jejich odpovědi.

  

Co se před soutěží děje v týmu našich žen nám sdělí vedoucí týmu Kristýna Míková.

      

 

  

1) Jakou soutěž budete letos hrát a s jakým cílem?

  

 

  

Jako minulý rok i letos hrajeme krajskou soutěž PA-Z1. Našim cílem je, vzhledem k nedostatku
hráček, udržet se. A když se zadaří, umístit se v první půlce tabulky…

  

 

  

 

  

2) Jakou aktuální hráčskou sestavu má vaše družstvo, kdo přišel, případně odešel? Jak
je to s trenéry a realizačním týmem?
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Tuto sezónu nás je na soupisce 17 žen a 3 juniorky, i když se může zdát, že je to hodně, tak
opak je pravdou. Spousta hráček, vzhledem rodičovským povinnostem, může hrát jen domácí
zápasy, máme v družstvu vysokoškolačky, které nejezdí každý víkend domů, některé hráčky
jsou pouze záložní, kdyby byla opravdu krize… Z týmu ale nikdo neodešel, pouze dvě hráčky
letos vynechávají sezónu – jedna z časových důvodů a druhá čeká přírůstek do rodiny. Naopak
se nám podařilo získat jednu novou posilu.

  

Aktuální sestava: Jana Drozdová, Adéla Horáčková, Šárka Chládková, Aneta Chrobáková,
Markéta Jelínková, Eliška Jelínková, Le Thu Huong, Petra Marková, Kristýna Míková, Iva
Podhorná, Sabina Roubalová, Kateřina Rybaříková, Andrea Rybová, Veronika Svatoňová,
Nikola Šebrlová, Pavla Totušková, Žaneta Matějková, Tereza Jozová, Petra Pavlasová, Adéla
Zajíčková.

  

  

 

  

 

  

3) Potýkáte se s nějakým zraněním hráčů či nějakou jinou absencí?

  

Vážnější zranění se nám naštěstí vyhýbají.

  

 

  

4) Kdo bude kapitánem týmu a proč?
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Stálého kapitána nemáme, protože nikdy dopředu nevíme, kdo pojede hrát, a tak ho volíme
těsně před zápasem.

  

 

  

  

5) Jak probíhala příprava před soutěží, jak plánujete trénovat v průběhu sezony?

  

 

  

  

S děvčaty jsme se shodly, že máme natrénováno z dorostu a že žádná zvláštní příprava není
potřeba 
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